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Trafikudvalget har i brev af 8. marts 2005 stillet mig følgende spørgsmål 
12, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 12:

"Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 12/11-04 fra Tove Thom-
sen, Frederikshavn vedrørende trafiksanering, jf. folketingsåret 2004-05, 1. 
samling, TRU alm. del – bilag 114

Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2004-2005, 1. sam-
ling jf. TRU spm. 89."

Svar:

Tove Thomsens henvendelse vedrører et trafiksaneringsprojekt i Frederiks-
havn, som der fra Vejdirektoratets side er ydet et tilskud til på 1 mio. kr. fra 
Rådighedspuljen for 2000.

Tove Thomsen anfører i sin henvendelse, at projektet ikke er færdiggjort 
som oprindeligt præsenteret, hvilket ifølge Tove Thomsen har haft en ræk-
ke uheldige trafikale og miljømæssige effekter omkring hendes husstand.

Vejdirektoratet har over for mig oplyst, at projektansvaret for dette projekt, 
som det generelt gælder for tilskudsprojekter, ligger hos den lokale part, 
det vil i dette tilfælde sige Frederikshavns Kommune. 

Vejdirektoratet har således ikke mulighed for at gå nærmere ind i sagen 
mellem Frederikshavns Kommune og Tove Thomsen.

Vejdirektoratet har i øvrigt oplyst, at evalueringen af trafiksaneringsprojek-
tet i det kvarter, hvor Tove Thomsen er bosiddende, er ved at være afslut-
tet. 
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Når denne evaluering foreligger, vil der være bedre grundlag for at be-
dømme de samlede effekter af det gennemførte projekt.  

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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